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Indledning.  

Bestyrelsen besluƩede på mødet i december, at det planlagte bestyrelsesmøde den 
16. januar 2025 skulle konverteres Ɵl inspiraƟonsaŌen for alle interesserede borgere. 
Jane og Per aŌalte med Gunner B, at han kunne forestå en sådan aŌen med 
generering af ideer og opsamling. AŌenen blev annonceret på facebook, via 
medlems mail, Øssbylands kalender hjemmeside, Hallen egen hjemmeside og 
infoskærme. I alt fremmødte 19 personer Ɵl mødet. 

Mødet indledtes med et kort oplæg (vedlagt) – med historisk oprids og med en kort 
strukturoversigt med områder som kan benævnes: Faciliteter inde og ude, 
AkƟviteter, Cafeen, RelaƟon Ɵl andre foreninger, Brugere, AdministraƟon og miljø. 
Det er med udgangspunkt i den struktur at inputs er forsøgt opsamlet.   

Og hvad skal vi så med informaƟonerne? Det er meningen, at bestyrelsen skal 
vurdere inputs og så igangsæƩe handlinger, som fører Ɵngene ud i livet. De grønne 
Ɵng er allerede helt eller delvis i gang, men de øvrige Ɵng skal diskuteres og 
prioriteres. En konkret handling skal aŌales – Det kan godt være STOP, AFVENT, 
ANNONCER, SÆT I GANG eller lignende, men lad os være meget konkrete. 

En returmelding Ɵl deltagerne og alle interesserede er udarbejdet og udsendt den 
31. januar  

Opsamling fra gruppe arbejdet. 

Vi har samlet de forskellige indslag under nogle hovedpunkter og de anføres her 
med et eŌerfølgende forsøg på opsamling og beslutninger.  



 
Faciliteter inde. 

 Gruppe 1 Gruppe 2 Gruppe 3 Gruppe 4 
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 Bedre baderum, fitness    Individuelle omklædning Mere omklædning 

 
Flere personer i hallen, 
brand  

Flere personer i hallen, 
brand    

  Handi/vare-elevator   

  Depotrum Depotrum 

  

Bedre adgang til selve 
hallen med materialer   

  Akustikpaneler i cafe   

   Isbad 

   Sauna 

  Solcenter   
    Solceller   

Opsamling Faciliteter, inde: Fokus er på bedre omklædningsfaciliteter, Depotrum og 
flere Ɵlladte personer i hallen. De kendte størrelse vedrørende elevator, bedre 
adgang, solceller og akusƟkpaneler eksisterer men også nogle ideer omkring sauna, 
isbad og solcenter er fremkommet. 

BESLUTNING01: Der arbejdes ikke videre med udvidelse af antallet af Ɵlladte 
personer i hallen. Omkostningen vurderes fra Vejle kommunes byggeeksperter Ɵl at 
ville andrage ikke under 400.000 kr. EŌersom vi ikke/meget sjældent/aldrig har 
behov for flere end 240 samƟdige personer arbejde der ikke videre med den del. 

BESLUTNING02: AkusƟkpaneler i cafe – det projekt er gennemført og med baggrund 
i succeseffekten fra cafeen etableres det også på det lige loŌ i mødelokale og 
ungeområde. 

BESLUTNING03: Eventuel etablering af depotrum udskydes – vi har containeren og 
der er også mere plads i det sydlige siderum i Ɵlbygningen. 

BESLUTNING04: Bedre materiel adgang Ɵl hallen. Status for det projekt undersøges. 
BO 

BESLUTNING05: Projektgruppe formeres vedrørende opsætning af personelevator. 
Jane og Per udsender invitaƟon Ɵl interesserede borgere, som Ɵdligere har nævnt 
sagen. Konkret formuleres invitaƟon Ɵl Bodi, Coco og Marianne Hviid om deltagelse i 
projektmøde. Per skriver et udkast 

BESLUTNING06: Opsætning af solceller. Vi holder os åbne for et sådant projekt, men 
for nuværende ingen yderligere akƟviteter på det område. 



 
BESLUTNING07: Sauna, isbad og solcenter – alle wellness faciliteter. Det vil være 
ønskeligt at der etableres mere moderne og opdaterede omklædningsfaciliteter. Ved 
samme omgang skulle man vurdere muligheden for etablering af egentlige wellness-
faciliteter. Hvis der er nogle lokale borgere som vil arbejde med denne sag er de 
velkomne. For nuværende parkeres ideerne.  

  



 
Faciliteter, 
ude  Gruppe 1 Gruppe 2 Gruppe 3 Gruppe 4 
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    Lækkert udeområde  

Ude-sommer-aktivitet, 
plads    

  Knallert værksted    Knallert værksted  

  Tagterasse 
Terrasse, halvtag 
ude  

  Ladestandere  Ladestationer   

  P-pladser   
    Skiltning, bedre   

Opsamling Faciliteter, ude: Ønsket eksisterer om et udeområde med plads Ɵl hygge 
og akƟvitet. Bedre skiltning og Tagterrasse ønsket er nævnt ligesom knallertværksted 
er anført. Forhold omkring parkering og lade-muligheder er nye  

BESLUTNING07: Der er igangsat et projekt omkring ude-området. Fra hallens 
bestyrelse deltager Bo og Per. Halkoordinator Jane deltager også. Der udarbejdes et 
første forslag som præsenteres for (borgere, interesserede, Lokalrådet, naboer, 
Frank/Line) i løbet af forår 2025. Der er etableret et samarbejde med Lokalrådet om 
etablering af et område (trappe-projekt)for børn/unge/alle aldre 

BESLUTNING08: Skiltning- adgangen Ɵl hallen indgår delvis i udeområde projektet, 
men der er etableret en idesamling vedrørende udformningen. Den består dels af 
Ɵdligere ideer, Janes nye ideer og forslag fra skilteleverandører mm. Der tages på 
nuværende Ɵdspunkt ikke nogle selvstændige skridt i den retning – vi afventer 
forslagene på ideretning af ude-område 

BESLUTNING09: Etablering af Tagterrassen er udskudt – afventer Ɵl senere  

BESLUTNING10: Knallertværksted. Her henvises Ɵl Unge i Vejle området. Hallen 
etablerer ikke knallertværksted idet det skønnes at ligger udenfor for vore midler og 
vort funkƟonsområde 

BESLUTNING11: Parkering forholdene – der er nu etableret lys på basket banen og 
der kan holde biler på området. Gæsterne bør gøres bedre opmærksom på det.   

BESLUTNING12: Etablering af lade muligheder af bil. Vi skal have undersøgt om der 
er kommercielle mulighed i at udleje et par pladser Ɵl opladning. Vi søger nogle som 
ved noget om det?  

  



 
 

ÅbningsƟd mm 

 Gruppe 1 Gruppe 2 Gruppe 3 Gruppe 4 

Å
bn

in
gs

tid
 m

m
  Åbent ungeområde  

Mere åbent 
ungeområde Unge areal 

 Ungeområde med 
overvågning  

  Mad fra cafe alle dage   

  Bortforpagtning af cafe   

 
 Cafeen mere åbent, 
mere socialt  

 Åben adgang til Hal/cafe 
for alle  

 cafe - finansiering, 
åbent  

   Aflønning/frivillig    Løn til frivillige 

Opsamling ÅbningsƟd mm: Tydeligt ønske om bedre facilitering af de unge og mere 
åbningsƟd fra cafeen. Aflønning med forhold at Ɵltrække flere ”frivillige” er nævnt 
og indgår også i bestyrelsens overvejelser. 

BESLUTNING13: Vi har allerede udvidet ungeområdets åbningsƟd. Der er 
overvågning af området på vej. Palle skal have deƩe etableret 

BESLUTNING14: Specifikke områder i og ved cafeen kan beskrives og betales særskilt. 
Der kan også ƟlknyƩes eksempelvis en flex-medarbejder for yderligere akƟvitet. 
Bestyrelsen vil gerne sikre at de frivillige fastholdes i den frivillige indsats og ikke 
”fornærmes” over lønnende funkƟoner. Jane vil tage skridt Ɵl deƩe. 

  



 
AkƟviteter mm 

 Gruppe 1 Gruppe 2 Gruppe 3 Gruppe 4 

Aktiviteter 
mm 

Træning for demente   TV/film-aften Rulleskøjteløb 
børnefødselsdage i cafeen  Paintball/lasertag 
Spilleaften i cafe   Rollespil 

 Byfest, fællesskab  Pinball 
Bogcafe     
Kontinuitet, gentagne 
arr     

Stævner/turneringer Stævner/turneringer  
Turneringer 
("Haliaden") 

Unge fest (18-25)  Ungdomsfester 
Beach-party, 
udendørs 

LAN party / E-sport     
Foredrag - lokale 
kræfter  Foredrag   
Koncerter - 
garagebands  

Koncerter, levende 
musik Koncerter 

Stand-up commings  Grillarrangement   
Sønderjysk kaffebord Familiearrangementer    

Mande/sportsaften (frit 
åbent 1-2 timer)  Mere lokal involvering   
IT-cafe- hjælp     
Fredags cafe - for unge     
Fond søgning     

 Skønssalon, månedligt    

  
 Samarbejde med 
"idræt i dagtimerne"      

Opsamling for akƟviteter: En masse konkrete forslag – nogle er allerede kørende 
mens andre er nye. Det gælder formentlig om at fremskaffe de personer som vil 
varetage at gennemføre et arrangement – hvordan finder vi dem? Annoncering? 

BESLUTNING15: Jane aĬolder snarest møde med cafeudvalg og samler input 
sammen. DereŌer opsæƩes en række annonceringer med henblik på at skaffe 
ildsjæle/arrangører.   
Emir er i gang med en ide omkring en ”forskellig-sports-aŌen” – Det virker 
organiseret, men Emir skal omkring IF for halƟd, konƟngent-opkrævning, forsikring 
mm 

  



 
IdræƩer 

 Gruppe 1 Gruppe 2 Gruppe 3 Gruppe 4 

Id
ræ

t 

Padeltennis  Padelbane  Pickleball   

   Minigolf 

  
 Fitness- 
maskiner/udstyr    

 Fitness- 
maskiner/udstyr  

Opsamling fra IdræƩer: Padel og eller Pickleball er på ønskelisten. Minigolf er sjov 
nok og måske et emne inde i hallen med opsƟlling af baner? Fitnessudstyr skal 
henvises Ɵl idrætsforeningen og fitnessafdelingen. 

BESLUTNING16: Vi vil ikke ”gå” padel-vejen. I stedet kan Pickleball afprøves – vi har 
ne og udstyr. Interesserede, som vil stå for forsøge på etablering af Pickleball - skal 
melde sig hos Jane.  

  



 
 

 

Afslutning 

Og så en gentagelse fra indledningen:  

Og hvad skal vi så med informaƟonerne? Det er meningen, at bestyrelsen skal 
vurdere inputs og så igangsæƩe handlinger, som fører Ɵngene ud i livet. De grønne 
Ɵng er allerede helt eller delvis i gang, men de øvrige Ɵng skal diskuteres og 
prioriteres. En konkret handling skal aŌales – Det kan godt være STOP, AFVENT, 
ANNONCER, SÆT I GANG eller lignende, men lad os være meget konkrete. 

Og udsende en melding eŌer bestyrelsesmødet den 27. februar 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
OplægspræsentaƟon 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
De enkelte inputs materialer. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Udsendelse af første informaƟon 31. januar 2025, facebook 

 

Tak Ɵl alle jer som bidrog Ɵl ØSVN-hallens ”De store tankers aŌen” den 16. januar 
2025 i hallens hyggelige cafe. Vi har hentet mange gode inputs og har hørt på de 
interesser som eksisterer hos jer brugere. Vi vil i den kommende Ɵd sæƩe 
konkrete akƟviteter i gang – og disse er alle med baggrund i de modtagne inputs. 
Eksempelvis er de unges ønsker om mere og bedre åbningsƟd for ungeområdet 
allerede imødekommet og der er også påbegyndt sonderinger på flere af de andre 
forhold. På det kommende møde for hallens bestyrelsen, den 27. februar 
præsenteres det samlede resultat af ”De store tankers aŌen” og hereŌer vil der 
blive iværksat en række projekter.     
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


